
Adnan Bašić 

Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH i Vladi Zeničko-dobojskog kantona: „Dana 22. 9. 

2011. godine na 10. sjednici Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH pokrenuo sam 

inicijativu upućenu Vladi Federacije BiH za ozbiljnim započinjanjem realizacije projekta 

izgradnje toplica u Tičićima, općina Kakanj, ili nekog drugog oblika eksploatacije tople vode. 

Međutim, o navedenoj inicijativi još uvijek nije bilo očitovanja. Stoga postavljam pitanja: 

1. Zašto se još uvijek nije raspravljalo o mojoj inicijativi? 

2. Zašto su toplice Tičići još uvijek pilot-projekt?“ 

 


